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Pan 
Artur Zawadzki 
Radny Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 

 
 
 
 

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie 

wykonania nakładki asfaltowej na ulicy Prostej i ulicy Małej – 

informuję, że w tegorocznym budżecie gminy nie zostały uwzględnione 

środki finansowe na realizację tego zadania. Stan techniczny obu ulic 

jest nam znany i przeprowadzenie ogólnego remontu jest jak najbardziej 

zasadne, dlatego też Gmina Ostrowiec Świętokrzyski podejmuje starania 

dla pozyskania środków dotacyjnych z budżetu państwa na 

dofinansowanie kosztów związanych z robotami remontowymi i 

inwestycyjnym. Pozyskanie takich funduszy  

lub wygospodarowanie środków własnych umożliwi rozpoczęcie procesu 

zmierzającego do realizacji przedmiotowego wniosku. 

 
Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 


